
PROTOKÓŁ NR VII/2019 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 28 marca 2019r. 

 

Na  stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12:00 Przewodniczący K. Kozina, który  po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż w dniu 27.03.2019r. wpłynął wniosek Wójta 

Gminy Damnica o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przedłużenie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat 

trzech, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek wójta Gminy Damnica o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy 

na okres do lat trzech, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K.Kozina stwierdził, że w glosowaniu imiennym wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie                             

z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica został przyjęty. 

 



Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja o realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji i 

w okresie międzysesyjnym. 

4. Analiza stanu bezpieczeństwa publicznego Gminy Damnica. 

5. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy za 2018r. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2018 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania                   

i ochrony kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Damnica, a także określenie granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na obszarze gminy. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Damnica w 2019 roku". 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy         

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy         

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych przez mieszkańców gminy Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Damnica oraz 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Inwestycji. 

19. Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na 

sołtysa sołectwa Karzniczka i wskazania organów właściwych w sprawie. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowymi 

dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie Sesji. 

 



 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj.  28 lutego 2019r. 

został sporządzony, podpisany i opublikowany w BIP Urzędu Gminy Damnica. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym. 

I. Zadania realizowane w zakresie inwestycji: 

1. Zakupiono oraz posadowiono garaż blaszany przy szatni na stadionie w Damnicy oraz 

przy remizie strażackiej. 

2. Podpisano umowy na następujące zadania: 

1) wykonanie dokumentacji projektowej i kosztorysowej przebudowy dróg gminnych: 

Karzniczka – Zagórzyca (ścieżka rowerowa) oraz budowę ciągu pieszo – jezdnego 

Karzniczka – Damnica, 

2) wykonanie dokumentacji projektowej i kosztorysowej wraz z uzyskaniem decyzji 

ZRID dla budowy drogi gminnej na ul. Konopnickiej  z przedłużeniem do drogi 

powiatowej, 

3) wykonanie dokumentacji projektowej i kosztorysowej na rozbudowę sieci 

wodociągowej   w miejscowości Mrówczyno. 

3. Dokonano rozbiórki budynku gospodarczego na placu za urzędem gminy. 

4. Zlecono sporządzenie niezbędnej dokumentacji do uzyskania zgody na montaż 

piłkochwytów na stadionie w Damnicy (zaplanowane ze środków funduszu sołeckiego). 

5. Zlecono sporządzenie dokumentacji doposażenia placów zabaw zaplanowanych ze 

środków funduszu sołeckiego; 

6. Zlecono aktualizację budowy i wykonanie dokumentacji likwidacji nieczynnej studni na 

terenie ujęcia wód podziemnych w miejscowości Mianowice; 

7. Zlecono wykonanie utwardzenia terenu pod wiatą w Łojewie. 

8. Złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie 

budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Łojewie. Całkowita wartość projektu zgodnie z 

kosztorysami wynosi 429 667,00 zł. 

9.  Rozstrzygnięto  przetarg w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Zakup                            

i dostawa betonu towarowego”.  

Złożone zostały dwie oferty : 

1) Drywa Sp. z o.o. Sosnowa Góra 139A 83-340 Sierakowice -  cena brutto za 1m3  - 

344,40 zł 

2) NORDBETON Sp. z o.o. Kasztanowa 41 76-251 Kobylnica - cena brutto za 1m3 – 

339,48 zł  

Umowa na zakup i dostawę betonu podpisana zostanie z firmą NORDBETON.  

10. W dniu 05 marca 2019 r. podpisano akt notarialny na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów numerem geodezyjnym działki 149/10, 

o pow. 0,0125 ha oraz nr 149/11, o pow. 0,0126 w miejscowości Damnica.  

11. Ogłoszono wykaz nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia – część 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 116/1 wraz z budynkiem Ośrodka 

Zdrowia w Starej Dąbrowie   w celu przedłużenia dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą. 



12. Wykonano remont drogi o długości 700m (od drogi powiatowej do kolonii Bięcino) w 

technologii kruszywa łamanego stabilizowanego tzw. droga utwardzona nie bitumiczna. 

Droga została wykonana i sfinansowane przez inwestora powstających elektrowni 

wiatrowych. Wartość zadania  136 500zł 

II. Informacje: 

1. Trwa montaż pierwszych elementów elektrowni wiatrowej powstającej na terenie Gminy 

Damnica w okolicach miejscowości Bięcino – Karzniczka : zespół 5 turbin wiatrowych 

(WTG) typu GE 2,75 – 120, wysokość piasty 110 m, średnica wirnika 120 m, o mocy 2,75 

MW każda. 

Inwestor Winergy Management Sp. z o.o. realizuje projekt poprzez spółkę celową 

Potęgowo Winergy Sp. z o.o. 

2. W piątek 1 marca odbyła się IV Damnicka Biesiada Muzyczna. Gospodyniami imprezy 

były Damniczanki. Zespoły biorące udział w biesiadzie Klęcinianki oraz KGW 

Stowięcino miały możliwość wymienić się swoimi osiągnięciami artystycznymi i 

kulinarnymi. Całe spotkanie przebiegło w bardzo radosnej atmosferze. 

3. W odpowiedzi na coraz większe zainteresowanie usługami Paczkomatów InPost do naszej 

Gminy trafił Paczkomat, który został zlokalizowany – przy ulicy Spacerowej w Damnicy,                                

w bezpośrednim sąsiedztwie stacji benzynowej. Mieszkańcy gminy będą mieli od teraz 

możliwość korzystania z prostego i szybkiego odbioru i nadania przesyłki o dowolnej 

porze przez cały tydzień– wystarczy numer telefonu i  kod otrzymany SMS-em. 

4. Dnia 6 marca 2019 r. odbył się  Konwent Wójtów i Burmistrzów zorganizowany przez 

Starostę Słupskiego Pawła Lisowskiego. Na spotkaniu omawiano kwestie związane z 

transportem publicznym,  inwestycjami drogowymi oraz  poprawą stanu powietrza. 

5. Dnia 6 marca 2019 r. odbyło się w spotkanie w delegaturze Urzędu Wojewódzkiego w 

Słupsku z wicewojewodą Mariuszem Łuczykiem, posłem Aleksandrem Mrówczyńskim i 

posłem Piotrem Mullerem w sprawie programów rządowych, w tym jest programu 

Funduszu Dróg Samorządowych- wsparcia samorządów w modernizacji i remontach dróg 

lokalnych /powiatowych i gminnych/. 

6. Dnia 7 marca 2019 r. w sali widowiskowej przy CEiK w Damnicy odbyła się impreza 

dedykowana w szczególności dla Pań z okazji ich święta. Specjalnie dla Pań balonowe 

show przygotował damnicki artysta Adam Mędrkiewicz, a atrakcją wieczoru był występ 

zespołu „Zdążyć  przed Północą”, który wprowadził wszystkich w poetycko – folkowe 

klimaty. 

7. Dnia  8 marca 2019r. w Urzędzie Gminy w Damnicy odbyło się spotkanie ze starosta 

słupskim Pawłem Lisowskim w sprawie planowanych inwestycji w drogach 

powiatowych. 

8. W sobotę 9 marca br. w Jezierzycach odbył się już XIV Powiatowy Turniej KGW. Naszą 

gminę reprezentowało Koło Gospodyń z Łebienia, które zdobyło I miejsce w konkurencji 

wokalnej        „O mojej mamie”. 

9. 11 marca 2019r. zastępca wójta Grzegorz Kiczmachowski spotkał się z Józefem 

Sarnowskim- wicemarszałkiem Województwa Pomorskiego w sprawie przystanku 

kolejowego w Łebieniu. 

10. Dnia 13 marca br. w remizie w Damnicy odbyły się organizowane przez jednostkę OSP, 

Nadleśnictwo Damnica oraz Gminę Damnica – eliminacje  Ogólnopolskiego Turnieju 



Wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom”. Turniej ma na celu popularyzowanie 

przepisów i kształtowania umiejętności w zakresie ochrony ludności, ekologii, 

ratownictwa i ochrony przeciwpożarowej. 

11. Dnia 14 marca 2019r odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w 

Damnicy. Konkurs wygrała Maria Czerska, która zarządzeniem nr 72/2019 Wójta Gminy 

Damnica obejmie stanowisko od 1 kwietnia 2019r. 

12. Z dniem 18 marca br. Zakład Gospodarki Komunalnej w Damnicy rozpoczął działalność           

w nowej siedzibie przy ulicy Strażackiej 3 (budynek po remizie strażackiej). 

13. Ze względu na zły stan techniczny  lokali komunalnych i socjalnych będących w zasobach 

mieszkaniowych Gminy, przystąpiono do sukcesywnych w miarę możliwości 

budżetowych prac remontowych w celu polepszenia warunków sanitarnych lokali 

będących w zasobie gminy. Obecnie remontowane są dwa mieszkania przy ulicy W. 

Witosa  nr i  nr 17. 

14. Dnia 18 marca br. przy pomniku upamiętniającym poległych w bitwie pod Mianowicami 

odbyły się uroczystości zorganizowane przez Zespół Szkół w Damnicy. Pomnik 

upamiętnia bitwę pruskiej kawalerii z Polskim wojskiem walczącym u boku Napoleona, 

do której doszło   18 marca 1807 r.  

15. 24 marca 2019 r. odbyło się spotkanie z Energa-Oświetlenie w sprawie wspólnego 

projektu oświetlenia w miejscowości Stara Dąbrowa, Wiszno i Sąborze. 

16. Dnia 26 marca 2019 r. w Zespole Szkół w Damnicy odbył się IV Wojewódzki Konkurs 

Ortograficzny współorganizatorem konkursu był Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli w 

Słupsku. 

17. Lokalny Punkt Informacyjny Funduszy Europejskich w Słupsku zaprasza na spotkanie 

informacyjne organizowane w dniu 25 marca 2019 r. w siedzibie Lokalnego Punktu 

Informacyjnego Funduszy Europejskich w Słupsku, przy ul. Portowej 13 B (budynek 

Słupskiego Inkubatora Technologicznego, sala konferencyjna I piętro), w godz. 11:00 – 

13:00. Spotkanie poświęcone będzie możliwościom pozyskania wsparcia przez kobiety ze 

środków Unii Europejskiej w perspektywie finansowej na lata 2014-2020. 

18. Ogłoszony został konkurs plastyczny "ZACZAROWANE W OBRAZIE". Celem 

konkursu jest prezentacja ciekawych miejsc z terenu gminy Damnica. Konkurs 

skierowany jest do mieszkańców naszej gminy w dwóch kategoriach uczestników: 

– uczniowie szkół/placówek oświatowych zamieszkujący w gminie Damnica, 

– dorośli mieszkańcy naszej gminy. 

Szczegóły konkursu zawarte zostały w regulaminie dostępnym na stronie internetowej 

Gminy Damnica. Wystawa pokonkursowa odbędzie się podczas „Dni Damnicy”  1 

czerwca 2019. Prace plastyczne będą  stanowiły dekorację pomieszczeń w budynkach 

użyteczności publicznej naszej gminy. 

19. W miesiącu marcu br. odbyły się zebrania wiejskie w 7 sołectwach, na których dokonano 

wyboru sołtysa i rady sołeckiej na kadencję 2019 - 2024: 

1) w sołectwie Łebień sołtysem został Pan Tadeusz Wiński, 

2) w sołectwie Świecichowo sołtysem został Pan Ryszard Zieliński, 

3) w sołectwie Damnica sołtysem został Pan Jerzy Mielewczyk. 

4) w sołectwie Stara Dąbrowa sołtysem została Pani Małgorzata Nastalska, 

5) w sołectwie Zagórzyca sołtysem została Pani Ewa Gejgał, 



6) w sołectwie Domaradz sołtysem została Pani Barbara Harasim, 

7) w sołectwie Damno sołtysem został Pan Jerzy Licow. 

Gratuluję sołtysom i radom sołeckim wyboru. Życzę dobrej współpracy i wielu sukcesów. 

Dziękuję byłym sołtysom: Pani Anecie Kulesza, Panu Zbigniewowi Zagórowskiemu,            

Pani Renacie Ozga, Panu Tadeuszowi Bubniakowi za wkład pracy i zaangażowanie na 

rzecz społeczności swojego sołectwa i  Gminy Damnica w pełnieniu funkcji sołtysa 

minionej kadencji. 

Ponadto Wójt A. Kordylas poinformował, iż w dniu 6 marca br. na podstawie opinii Komisji 

Konkursowej przyznano dotacje następującym organizacjom pozarządowym w kwotach: 

1) Stowarzyszenie Promyk w Damnicy – 8.000 zł. 

2) Uczniowski Klub Sportowy przy Zespole szkół w Damnicy – 4.500 zł. 

3) Zespół Sportowy Polonez – 48.000 zł. 

4) Klub Sportowy Damnica – 76.900 zł. 

5) Uczniowski Klub Sportowy w Zagórzycy – 4.600 zł. 

6) Koło jeździeckie Polonez – 11.000 zł. 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Wójta G. Kiczmachowskiego 

dotyczącym spotkania z Wicemarszałkiem Województwa Pomorskiego w kwestii przystanku 

kolejowego w Łebieniu. Co ustalono na tym spotkaniu? 

  

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odpowiedział, iż na spotkaniu Marszałek obiecał, że 

będzie lobbował, aby przystanek w Łebieniu powstał. 

 

Ad. 3 

Informacja z realizacji wniosków radnych i sołtysów zgłoszonych na poprzednich sesjach 

oraz w okresie międzysesyjnym. 

I. Wnioski przekazane do realizacji Wójtowi Gminy: 

1. Dokonać poprawy stanu nawierzchni ulicy Korczaka w Damnicy. Problem złego stanu 

drogi zgłaszają mieszkańcy. Obecny stan drogi zagraża bezpiecznemu poruszaniu się po 

niej pojazdów. 

Odpowiedź Dyrektora ZGK w Damnicy z dnia 13 marca 2019r. 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Damnicy poprawił stan nawierzchni ulicy Korczaka          

w Damnicy. Wykonano remont cząstkowy nawierzchni bitumicznej, udrożniono odpływ 

wody oraz oczyszczono ulicę z liści i nadmiaru ziemi z pobocza. 

2. Wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku o zamontowanie lustra drogowego na 

skrzyżowaniu ulic Szkolnej i Lipowej w Damnicy. 

Odpowiedź Wójta Gminy z dnia 25 marca 2019r. 

Pismem z dnia 25marca 2019r. wystąpiono do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku             

o zamontowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Szkolnej i Lipowej w Damnicy. 

3. Rozważyć możliwość montażu dodatkowej lampy w miejscowości Karzniczka przy posesji 

nr 28. 

Odpowiedź Wójta Gminy z dnia 14 marca 2019r. 

W planach inwestycyjnych na bieżący rok została uwzględniona inwestycja dotycząca 

montażu dodatkowej lampy w miejscowości Karzniczka przy posesji Nr 28. 



4. Dokonać zmiany godzin zapalania się i gaszenia lamp oświetlenia ulicznego                      

w miejscowości Karzniczka. 

Odpowiedź Wójta Gminy z dnia 14 marca 2019r. 

W dniu 6 marca 2019r. telefonicznie zgłoszono firmie Energa awarię oświetlenia ulicznego     

i różnicę załączania i gaszenia się lamp ulicznych w miejscowości Karzniczka. 

5. Rozważyć możliwość zakupu pomieszczenia kuchni od właściciela mieszkania 

przylegającego do świetlicy wiejskiej w Świecichowie i przekazanie jej na potrzeby 

świetlicy wiejskiej. 

Odpowiedź Wójta Gminy z dnia 11 marca 2019r. 

Brak jest możliwości prawnych do wykupy w/w pomieszczenia, gdyż nie stanowi ono 

wyodrębnionego lokalu i jest częścią osobnej nieruchomości. 

6. Wykonać nawierzchnię betonową na drodze gminnej na odcinku od drogi powiatowej    w 

kierunku posesji nr 44. 

Odpowiedź Wójta Gminy w dnia 12 marca 2019r. 

W roku bieżącym wykonana zostanie nawierzchnia betonowa, po uregulowaniu rozbieżności 

w granicach geodezyjnych. 

7. Zamontować lustro drogowe przy ulicy Witosa w Damnicy k. kościoła, co znacznie 

poprawi i ułatwi bezpieczny wyjazd z ulicy Przemysłowej – działka Nr 160. 

Pismem z dnia z dnia 22 stycznia 2019r. Wójt Gminy  wystąpił do Starostwa Powiatowego         

w Słupsku z wnioskiem o posadowienie lustra drogowego przy ul. Witosa w Damnicy            

k. kościoła.  

Pismem z dnia 15 lutego 2019r. Starostwo Powiatowe w Słupsku przesłało notatkę 

sporządzoną w związku z wnioskiem w sprawie zamontowania lustra drogowego w ciągu 

drogi Powiatowej nr 1139G w miejscowości Damnica w obrębie skrzyżowania z drogą 

gminną nr 120019G (ul. Przemysłowa). 

Po przeprowadzeniu wizji w terenie oraz przeanalizowaniu sytuacji wniosek został 

rozpatrzony pozytywnie. Termin wprowadzenia wyznaczono do 30 kwietnia 2019r. 

8. Wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku o ustawienie znaku D-42 (teren 

zabudowany) na wjeździe do miejscowości Łojewo. 

Pismem z dnia 28 stycznia 2019r. Wójt Gminy wystąpił do Zarządu Dróg Powiatowych                    

w Słupsku o ustawienie znaku D-42 (teren zabudowany) na wjeździe do miejscowości 

Łojewo. ZDP w Słupsku wystąpił do Starostwa Powiatowego w Słupsku o zwołanie komisji    

i przeprowadzenie wizji w terenie. 

Pismem z dnia 15 lutego 2019r. Starostwo Powiatowe w Słupsku przesłało notatkę 

sporządzoną w związku z wnioskiem w sprawie ustanowienia terenu zabudowanego w ciągu 

drogi powiatowej nr 1139 G w miejscowości Łojewo. Po przeprowadzeniu wizji w terenie 

oraz przeanalizowaniu sytuacji wniosek rozpatrzony został negatywnie. 

9. Rozpatrzyć możliwość podjęcia działań w kierunku poprawy stanu infrastruktury 

drogowej w obrębie ulicy Leśnej w Damnicy. 

10. Rozważyć możliwość wykonania przyłącza do sieci kanalizacyjnej budynku przy ulicy 

Witosa 19 w Damnicy. 

11. Wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku o wykonanie naprawy nawierzchni 

drogi powiatowej przez miejscowość Stara Dąbrowa. 



Wnioski nr 9 – 11 dnia 20 marca 2019r. przekazano Wójtowi Gminy i pracownikom Urzędu 

Gminy odpowiedzialnym za ich realizację. 

Ponadto: 

1. W odpowiedzi na wniosek dotyczący wykonania cięć pielęgnacyjnych drzew oraz 

krzewów w pasie drogowym drogi powiatowej na odcinku Skibin-Łebień, Zarząd Dróg 

Powiatowych w Słupsku pismem z dnia 27 lutego 2019r. poinformował, iż w związku      

z ograniczonym funduszem na dzień dzisiejszy nie planuje się wykonania prac 

związanych z pielęgnacją zakrzewienia. W 2018r. na odcinku Skibin-Łebień wykonano 

wycinkę zakrzaczeń w ilości 2000 m2 oraz pielęgnację zakrzaczenia w ilości 40 szt. 

Natomiast w roku 2019 w miejscowości Bobrowniki wykonano prace związane z wycinką 

krzaków wzdłuż chodnika oraz pielęgnacją zakrzaczenia przy lampach ulicznych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Analiza stanu bezpieczeństwa publicznego gminy. 

Informację na temat stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Damnica  przedstawił 

Komendant Komisariatu Policji w Główczycach Adam Szerszeń. 

W okresie od 1.01.2018r. do 31.12.2018r. Posterunek Policji w Damnicy ujawnił 965 

wykroczeń, z czego 100 zakończono nałożeniem mandatu karnego a w przypadku 815 

popełnionych wykroczeń zastosowano „pouczenia”. 

Ponadto: 

- ze zgłoszonych 33 wykroczeń skierowano wniosek o ukaranie do Sądu, 

- w 10 przypadkach wykroczeń odstąpiono od skierowania do Sądu. 

We wszystkich ujawnionych wykroczeniach w 37 przypadkach dotyczyły one wykroczeń z 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości, z czego 11 zostało zakończonych nałożeniem na sprawcę 

wykroczenia mandatu karnego, natomiast w 26 pouczenia. 

Ogółem przeprowadzono 1148 interwencji, w tym w miejscach publicznych 998, domowych 

145 interwencji. 

We wskazanym okresie nie odnotowano na terenie gminy zdarzenia drogowego ze skutkiem 

śmiertelnym. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

Informację oraz prezentację na temat bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy 

Damnica przedstawił Prezes OSP w Damnicy Pan Rafał Teterka. 

Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu – załącznik nr 1. 

Podsumowując przedstawioną informację Prezes OSP R. Teterka stwierdził, iż stan 

przygotowania przeciwpożarowego gminy ocenia jako dobry. Posiadany sprzęt oraz poziom 

wyszkolenia ochotników zapewnia mieszkańcom poczucie bezpieczeństwa. 



Ponadto Prezes OSP R. Teterka  poinformował, iż OSP działa jako stowarzyszenie i obrót na 

koncie jednostki w ciągu całego roku wynosi 26.315 zł. po stronie wpływów i 26.288 zł. po 

stronie wydatków. Jednocześnie Prezes OSP R. Teterka zwrócił się do Wójta Gminy oraz 

radnych Rady Gminy o pomoc i wsparcie, ponieważ na jednostkę przenosi się 

odpowiedzialność za koszty związane z funkcjonowaniem jednostki. W aneksie do umowy 

użyczenia obiektu remizy prowadzono zapisy zobowiązujące jednostkę do m.in. wykonywania 

przeglądów budowlanych i elektrycznych, ponoszenia odpowiedzialności odszkodowawczej 

oraz zobowiązuje się jednostkę do zawarcia umowy ubezpieczenia odpowiedzialności 

cywilnej. Jednostka nie posiada środków finansowych, aby spełnić wymagania wynikające z 

umowy użyczenia. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że przedstawionej informacji wynika, że jest to jedyna 

jednostka OSP w gminie i uważa, że należy zastanowić się nad obciążeniami, jakie zostały 

nałożone na jednostkę. Co Będzie w sytuacji, gdy strażacy ochotnicy zrezygnują z 

działalności? 

 

Wójt A. Kordylas wyjaśnił, iż Prezes OSP w swoim wystąpieniu nie powiedział, że Rada 

Gminy dotuje straż pożarną bardzo wysoką kwotą i jest to kwota ponad 100 tys.zł. W gminie 

Główczyce straż otrzymuje kwotę 60 tys.zł. a w gminie Potęgowo 72 tys.zł. Straż pożarna 

otrzymuje środki takie jakie potrzebuje. W większości gmin prezesem straży jest Wójt. Jednak 

Wójt może być prezesem w przypadku jeżeli są co najmniej dwie jednostki, w naszej gminie 

jest jedna jednostka więc Wójt w sensie formalnym nie ma żadnych uprawnień w straży. Jeżeli 

straż w budynku remizy organizuje imprezę charytatywną lub rozrywkową wówczas osoby 

przebywające w obiekcie narażone są na różnego rodzaju sytuacje. Wójt przekazał remizę w 

użyczenie dla straży, nie ma dostępu do obiektu a ponosił odpowiedzialność za osoby tam 

przebywające. Dlatego należało to zmienić. Ponadto remiza strażacka nie musi mieć żadnych 

przeglądów, ponieważ jest objęta gwarancją i na najbliższe 5 lat sprawy przeglądów są 

załatwione i straż nie musi się tym zajmować. Na chwilę obecną w gminie jest jedna jednostka 

straży ale zwrócili się mieszkańcy z rejonu Damna i Bobrownik o utworzenie straży i być 

może sytuacja ulegnie zmianie. Wójt Gminy i Rada Gminy wspiera straż pożarną m.in. 

zakupiono garaż przeciwpożarowy. Jeżeli straż wystąpi do Wójta o dodatkowe środki 

finansowe wówczas Wójt zwróci się do Rady Gminy o zwiększenie środków dla straży. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż problemu tego na dzisiejszej sesji nie rozwiąże się i 

zaproponował spotkanie Wójta Gminy z Prezesem OSP, aby przeanalizować poruszone 

kwestie. Ponadto Przewodniczący K. Kozina zapewnił, że jeżeli straż zwróci się do Wójta o 

dofinansowanie wówczas Rada Gminy przychyli się do tego. 

 

Wójt A. Kordylas poinformował, iż spotkanie takie już się odbyło i takie jest stanowisko Wójta 

Gminy. 

 

Ad. 5 



Informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy za 2018r. 

przedstawiła kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy                        

Pani Beata Orlicka. 

Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu – załącznik nr 2. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2018 rok przedstawiła przewodnicząca Komisji Pani Katarzyna Sobolewska. 

 

Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu – załącznik nr 3. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wpłynęła autopoprawka Wójta Gminy do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok, która została 

omówiona na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy autopoprawka wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 

rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019r. został przyjęty. 

 



Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Damnica na 2019r. wraz z autopoprawką został omówiony na posiedzeniach Komisji 

Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019r. i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019r..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/57/2019 w sprawie zmian                

w budżecie Gminy Damnica została podjęta. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wpłynęła autopoprawka Wójta Gminy do 

projektu uchwały, która została omówiona na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy autopoprawka wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania 

i ochrony kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe został przyjęty. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz za osiągnięte wyniki 

sportowe wraz z autopoprawką  został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania nagrody za osiągnięcia 

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz za osiągnięte 

wyniki sportowe i ogłosił wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury oraz za osiągnięte wyniki sportowe. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/58/2019 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz za osiągnięte wyniki 

sportowe została podjęta. 

 

Ad. 9 



Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Damnica, a także określenie granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na obszarze gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Damnica, a także określenie 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających 

siedzibę na obszarze gminy został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna S. Seweryńska zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy, czy jeżeli rodzice dzieci z 

miejscowości Łebie, Stara Dąbrowa i Domaradz, które zostały włączone do obwodu szkoły w 

Zagórzycy, będą chcieli zapisać do innej szkoły np. w Damnicy lub Damnie, czy będzie 

możliwość dowozu dzieci do tych szkół? Czy dzieci będą musiały uczęszczać do szkoły w 

obwodzie, do którego zostały przypisane? 

 

Wójt A. Kordylas odpowiedział, iż tak jak wyjaśniał na posiedzeniu Komisji ze względów 

geograficznych przypisano dzieci z tych miejscowości do szkoły w Zagórzycy. Natomiast na 

spotkaniu w Domaradzu wyjaśniłem, iż wszystkie dzieci, które pójdą do szkoły w Damnicy 

będą dowożone ale będziemy dopłacać do dowozu. Jeżeli dzieci z obwodu szkoły w 

Domaradzu będą chciały uczęszczać do szkoły w Damnicy będą miały zapewniony dowóz. 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem, czy będzie to obowiązywała także w przypadku 

gdy dziecko z Damnicy będzie chciało uczęszczać do szkoły w Damnie lub Zagórzycy. 

 

Wójt A. Kordylas odpowiedział, że w takim przypadku także będzie dowóz. Wójt Gminy 

będzie dążył do tego, aby rodzice i dzieci mieli możliwość swobodnego wyboru szkoły na 

terenie gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Damnica, a także określenie granic obwodów publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem 

specjalnych, mających siedzibę na obszarze gminy  i ogłosił wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Damnica, a także określenie granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na obszarze gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/58/2019 w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Damnica, a także 

określenie granic obwodów publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, 

mających siedzibę na obszarze gminy została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Damnica w 2019 roku". 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Damnica w 2019 roku" został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Damnica w 2019 roku" i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Damnica w 2019 roku"..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/59/2019 w sprawie przyjęcia 

"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Damnica w 2019 roku" została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działek nr 33/2 i 31 położonych w m. Dębniczka. 

 



Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/60/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 7/17 położonej w m. Łojewo. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/61/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy               

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 148 położonej w miejscowości Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy               

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/62/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica  została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy               

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 



Projekt uchwały dotyczy działki 72 położonej w miejscowości Damno. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy               

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/63/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Damnica  została podjęta. 

 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych przez mieszkańców gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych przez mieszkańców gminy 

Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych przez 

mieszkańców gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 



Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych przez mieszkańców gminy Damnica 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/66/2019 w sprawie szczegółowych 

zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych przez mieszkańców gminy 

Damnica została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przygotowania 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu  i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 



Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/67/2019 w sprawie przygotowania 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu została 

podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/68/2019 w sprawie z zmian             

w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została podjęta. 

 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa       

i Inwestycji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w składzie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji              

i ogłosił wynik głosowania. 

 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa       

i Inwestycji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/69/2019 w sprawie z zmian             

w składzie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na 

sołtysa sołectwa Karzniczka i wskazania organów właściwych w sprawie. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  uznania się za organ 

niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na sołtysa sołectwa Karzniczka i wskazania organów 

właściwych w sprawie został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na sołtysa sołectwa 

Karzniczka i wskazania organów właściwych w sprawie  i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na 

sołtysa sołectwa Karzniczka i wskazania organów właściwych w sprawie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/70/2019 w sprawie uznania się za 

organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na sołtysa sołectwa Karzniczka i wskazania 

organów właściwych w sprawie została podjęta. 



 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowymi 

dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowymi dzierżawcami umów 

dzierżawy na okres do lat trzech, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica           

i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowymi 

dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VII/71/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na przedłużenie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na okres do lat trzech, 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica została podjęta. 

 

 

Ad. 21 Wolne wnioski i informacje 

 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych wg 

stanu na 31 grudnia 2018r. w terminie do 30 kwietnia 2019r. 

 

Dyrektor ZS w Damnicy M. Czerska przedstawiła informację na temat organizacji                  

X Diecezjalnego Zjazdu Rodziny Szkół im. Jana Pawła II, który odbędzie się dnia                  

17 maja 2019r. w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Damnicy. 

 



 

 

Ad. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:20 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady VII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 


